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朝陽科技大學
097學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	2105
	Course Number
	2105

	授課教師
	陳美合
	instructor
	CHEN,MEI HO

	中文課名
	藝術概論
	Course Name
	Introduction to Art

	開課單位
	傳播藝術系(四日)一A
	Department
	

	修習別
	選修
	Required/Elective
	Elective

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	教學目標：

1. 培養人文素養並使學生了解藝術家的創造活動並建立藝術創作的基本觀念(知識)

2.能具備簡易的藝術創作能力及鑑賞能力(技能)

3.藝術為人類文化中重要的一環與人類生活密切相關並非曲高合寡的學科(態度)

4. 能掌握藝文展覽資訊並參與藝術欣賞活動(其他)


	Objectives
	1. Understand artistic creation, the creative activities of artists, and the basic concepts of art (knowledge). 

2. Appreciate art, artists, and the creative ability (skills) 

3. Develop an understanding of the importance of art in human civilization, and its impact on daily life (development) 

4. Acquire information to participate in art exhibitions and art appreciation activities (other)

	教材
	 藝術概論　蔣勳著
	Teaching Materials
	 Intorduction to arts

	成績評量方式
	 平時出缺席表現及馬賽克鑲嵌藝術創作４０％　期中考３０％　期末考３０％
	Grading
	 present et mosaique creation 40%

 Mid exam 30%

 Final exam 30%

	教師網頁
	 www.cyut.edu.tw

	教學內容
	 本課程藉由構成藝術的三角關係及材料、形式、內涵三種基本元素來了解藝術的梗概，舉繪畫雕刻及建築等不同的藝術表現形式來鑑賞，並藉由影片的輔助了解藝術家的創造活動。

以馬賽克鑲嵌藝術創作體驗，增進對藝術的了解。
	Syllabus
	 Study the triangular unity of material, form and style to arrive at an understanding of Art; and through practice of sketching, statue modeling and mosaic art making to gain direct experience of Art creation and appreciation.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

